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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 9/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 28 de gener de 2013 
Horari: 19.35 h a 21 h 
Lloc: sala de reunions del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Ramon Burgués Salse, president 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Antonia Verdugo Ruiz, vocal de les entitats culturals 
Houcine Karzazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Oriol Llevot Fontdevila, tècnic d’Espai Públic  
Josep Lopez Mateo, tècnic del Servei d’Habitatge 
Montse Montañès Navarro, tècnica del Servei d’Habitatge 
Elisabeth Perez Gutierrez, tècnica del Servei d’Habitatge 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Bohoreh Kebbeh Sansireh, vocal del grup altres entitats 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Ricard Estrada Moreno, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
3. Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent. 
4. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012. 
5. Informació dels representats en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Ramon Burgués, 
declara oberta la sessió. 
 
  
Desenvolupament de la sessió 

 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

L’acta de la sessió anterior s’aprova per unanimitat dels assistents, per votació 
ordinària. 

 
 
2.  Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 

 
Com cada any l’Ajuntament de Sabadell atorga 10 medalles d’Honor. Set a proposta 
dels consells de districte i 3 a proposta de la Junta de Portaveus. 

 
Aquest any la proposta de la Medalla d’Honor l’ha fet l’AV del Poblenou a favor de Sr. 
José Medina Partido.  
 
Es procedeix a la votació i tots els vocals assistents volten a favor. 
 
El Sr. Burgués felicita el Sr. Medina i agraeix la dedicació al barri del Poblenou. 
 
  

3. Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent 
 
El concepte Smart City és una ciutat amb infraestructures, xarxes i dispositius 
intel·ligents que permeten tenir dades en línia per gestionar de manera interactiva i 
eficient la ciutat i aconseguir la màxima transparència amb els ciutadans. 
 
Sabadell es va integrar a la Red Española de Ciudades Inteligentes el juny de 2012 i és  
la primera gran ciutat de l’Estat no capital de província a formar-ne part. 

 
Sabadell ha estat la guanyadora de la primera edició dels premis WeGO com a millor e-
Govern en la categoria de gestió urbana. 
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Els Objectius: 
 

• Informació a temps real 
Facilitar als ciutadans major informació a temps real per tal d’incrementar el seu 
grau de coneixement de la ciutat i afavorir la transparència de l’Ajuntament. 

  
• Millorar l’eficiència i la qualitat dels serveis 

Implantació de tecnologia que millori la qualitat i eficiència dels serveis, potenciï 
la gestió pro-activa i simplifiqui i automatitzi processos administratius. 

 
• Sabadell com a model de gestió intel·ligent 

Sabadell com a ciutat capdavantera en la implantació del model smart city, 
receptora d’empreses que validin alternatives tecnològiques i de ciutadans 
interessats en el turisme tecnològic. 

 
• Impuls a l’economia del coneixement 

La crisi imposa una reforma del sector productiu amb la generació de noves 
idees, punts de trobada d’emprenedors, investigadors i inversors i 
l’aprofundiment en conceptes com teletreball, co-working, networking, e-learning, 
e-comerç... 

 
Eixos Smart: 
 

• En relació amb el medi ambient 
 

El 13% de la població de Sabadell amb accés a la recollida pneumàtica, això 
implica uns beneficis de 300.000 euros d’estalvi anual. També s’han instal·lat 
sensors als contenidors que reporten informació de si s’han buidat o no.  
 
Un 80 % de les superfícies verdes de la ciutat disposen d’un sistema de 
telegestió del reg monitoritzat amb sensors d’humitat que aturen el reg en cas de 
pluja o vent. 

 
• En relació al Mobilitat Urbana 
 

Sincronitzacions semafòriques. Priorització semafòrica automàtica dels 
autobusos, 81 parades d’autobús disposen del sistema SAE (Sistema d’Ajuda a 
l’Explotació). 

 
• En relació amb l’Eficiència Energètica 
 

S’ha implantat el model d’empreses de serveis energètics (ESE) per a la gestió i 
inversions de l’enllumenat públic. El 100% de les òptiques dels semàfors 
incorporen tecnologia LED. Dir que es canviarà tot l’enllumenat públic amb el 
sistema LED. 
 
També hi ha un compromís per part de Telefònica on es va plasmar amb un 
conveni on és compromet d’implantar la  fibra òptica a tot Sabadell 
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• En relació al Govern i ciutadania 
 

Un total de 113 tràmits en línia a través de la seu electrònica 
https://seu.sabadell.cat, 29 d’ells de resolució immediata16 espais Internet públics 
i 15 punts d’accés Wi-Fi repartits per la ciutat. 
 
Competitivitat: des del Centre de Promoció Empresarial s’ofereix un espai de co-
working per les empreses, amb els avantatges següents: com la possibilitat de 
compartir un espai equipat a costos més reduïts que l’oficina tradicional, foment 
de la col·laboració multidisplicinar i el networking entre les empreses usuàries. 

 
• Per últim en relació a la Qualitat de vida 
 

Servei de teleassistència amb professionals d’un Centre d’Atenció les 24 hores, 
els 365 dies de l’any. Es tracta d’un servei preventiu de la salut i de suport i 
acompanyament a les persones grans. 

 
Amb totes aquestes accions s’han pogut estalviar 2,5 milions € i a més afavorit a 
l’entorn, a l’ambient i a la ciutadania en general. 
 
Per últim s’informa  del lloc web i l’adreça electrònica on podeu dirigir-vos: 
http://www.sabadell.cat/SMARTCITY i smartcity@ajsabadell.cat          
 
S’obre un torn obert de paraules: 
 

Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran, es queixa que el 
panell que indica la pl. de Karl Marx de Torre-romeu no funciona mai. La Sra. Eva Vives 
li comunica que aquest panell funciona amb bateria que es carrega de l'enllumenat 
públic de la plaça i amb el pla d'eficiència energètica que va adoptar l'Ajuntament, els 
fanals de la plaça no estan els temps necessari encesos per poder carregar les bateries 
i és per aquest motiu que el panell no acaba de funcionar correctament i amb 
continuïtat. S'està estudiant una altra opció per alimentar aquesta pantalla. Insistirem 
novament si s’ha pres alguna mesura. 

Públic assistent pregunta si hi ha alguna possibilitat d’ampliar els horaris nocturns dels 
autobusos que circulen per Torre-romeu. 
 
El Sr. Burgués li comenta que es farà arribar la seva petició a la TUS. 
 
Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils pregunta si es donarà algun tipus 
de formació al Vapor Llonch en relació noves tecnologies, ja que la formació que 
s’imparteix al Vapor és sempre la mateixa. 
 
El Sr. Burgués li comunica que les formacions que s’imparteixen al Vapor van lligades a 
les demandes puntuals que fan els empresaris. 
 
En relació a les noves tecnologies s’ha iniciat cursos conjuntament amb la Generalitat 
de Catalunya i actualment s’imparteixen els instituts. 
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El Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils pregunta en relació a  les energies 
renovables sí generarà mà d’obra no qualificada.  
 
El Sr. Ramon Burgués diu que no, que és un grau mitjà o superior. 
 
El Sr. Burgués dóna les gràcies el Sr. Oriol Llevot per la seva intervenció. 

 
 
4. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012 

 
El coordinador de districte pren la paraula i enumera cada districte els/les presidents/es 
dels set districtes i la composició dels consells. El Districte 7 consta de 16 vocals. El 
nombre de consells convocats durant el 2012 han estat 8 d’ordinaris.  
 
En els consells ordinaris s’han tractat els punts següents: 

 
• Ordenances i pressupost 2012. 
• Calendari de reunions 2011-2012. 
• Modificació de les línies d'autobús urbà els festius. 
• Aprovació de la proposta d'atorgament de la Medalla d'Honor de Sabadell. 
• Presentació del Programa de voluntariat - Sabadell Suma. 
• Procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l'Ajuntament de 

Sabadell. 
• Informació sobre l'acció política municipal i els problemes socials relacionats 

amb l'habitatge: SbdHabitatge. 
• Presentació del Pla Director de Drets Civils i Ciutadania i Pacte de Valors per la 

Convivència a Sabadell. 
• Mesures d'estalvi energètic (2009 - 2012). 
• Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2013. 
• Projecció d'un vídeo explicatiu de la Policia Municipal. 
• Presentació remodelació del passeig de la Plaça Major. 
• Campanya de poda hivern 2012/2013. 
• Estat del Projecte de Desenvolupament Integral a Can Llobateres. 

 
El Sr. Barea comunica la mitjana d’assistència per consell 62.50 %, i dóna les gràcies 
per  l’elevat nombre de participació els vocals del districte.  
 
Se li dóna la benvinguda el Sr. Antonio Carlos Jiménez Córdoba nou membre del 
consell del districte que assisteix com a vocal del PP (5%). 

 
 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat 
 

Es posposa per la següent sessió aquest punt.  
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6. Comunicacions 
 

Pren la paraula el Sr. Barea. 
 
Des del passat dilluns 21 de gener a començat un nou dispositiu  d’inserció sociolaboral 
de col·lectius en dificultats especials al Districte 7. Està format per un equip de dos 
persones que estaran físicament treballant al Centre Cívic de Torre-romeu. 
 
Els objectius principals d’aquest dispositiu és aconseguir trencar amb la desmotivació i 
frustració general que es respira en el barris, vèncer les barreres i la superació de 
resistències personals en moments de canvi, motivar vers la consecució d’objectius 
professionals, oferir recursos per descobrir les seves potencialitats realistes i millorar de 
la seva ocupabilitat  facilitant coneixements sobre tècniques i canals de recerca de 
feina. 
 
S’ofereixen a les persones serveis, tant individuals com poden Seguiments   
inserció...com grupals com Aproximació eines TIC, Taller recursos a través del web 
sabadelltreball... 
 
També comentar-vos assenyalar que a través del Servei d’Ocupació de la Generalitat 
de Catalunya, un  total de 118 persones en atur participaran en els programes 
d’ocupació i de formació organitzats per l’Ajuntament de Sabadell, a través del Vapor 
Llonch. 
 
L’objectiu d’aquests programes d’ocupació és doble. Es tracta d’oferir una experiència 
laboral als participants, un terç dels quals són veïns dels mateixos barris, alhora que 
realitzen obres i serveis d’interès general i social per millorar les zones habitades. 
 
En concret tenim destinades al barri de Torre-romeu i Can Roqueta 8 persones 
treballant de dilluns a divendres realitzant tasques de neteja viària. La durada és anual. 
 
Per últim dóna la paraula a l’equip de Treball del Projecte de desenvolupament integral 
de Can Llobateres.  
 
Pren la paraula la Sra. Montse Montañes. Pla de Barris finalitza l’any 2012. No obstant 
hi havia una aposta de continuar amb el projecte. La seva continuació ara és des de 
Sabadell Habitatge. 
 
L’equip el  conforma un equip de treball específic, format per tres professionals, amb 
una experiència d’intervenció en  l’àmbit individual i familiar,  l’àmbit comunitari i  l’àmbit 
de l’espai públic. Amb  experiència de treball amb poblacions pertanyents a diferents 
grups culturals.  
 
L'encàrrec concret permet dedicar-se intensivament en el projecte, liderar-lo com a grup 
motor,  treballar transversalment aprofitant la intervenció ordinària dels tècnics dels 
diferents departaments i desenvolupar una metodologia de treball que sumi els esforços 
de tots els agents. Generar noves sinergies i realitzar l’acompanyament directe, 
necessari i flexible.  
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Es trobem ubicats al territori, al carrer de Can Llobateres, 40 bx 4a. 
 
També ens informem que s’incorporaran els consell de districte per poder resoldre 
qualsevol dubte o atendre qualsevol queixa o suggeriment que pugui sorgir. 
 
Al Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, li agradaria que tota la feina 
que s’ha fet i que continua fent-se tingui alguna repercussió, que no es quedi en un 
calaix. Sol·licita que se li faciliti al equip de treball els recursos necessaris a les 
demandes perquè pugui tenir bons resultats la feina que realitzen. 
 
Sr. Joaquín Morales Elena, vocal del PSC, pregunta si es fa medicació amb les 
comunitats? Sra. Montañes diu que no, el que es fa és acompanyaments ja que a 
l’Ajuntament de Sabadell hi ha un servei propi de Mediació. A més a vegades actuem de 
forma proactiva. 
 
Sr. Antonio Carlos Jiménez Córdoba, vocal del PP(5%). Comenta que és veí de Can 
Llobateres des de fa 16 anys. Ens fa saber que està informat d’aquet projecte que s’està 
duent a terme. Exposa que Vimusa no  ha fet una distribució correcta dels habitatges al 
barri i el problema directament o indirectament ha estat la distribució de persones al 
barri. 
 
A més, al territori hi conviuen persones amb diferents orígens de procedència i diferents 
cultures i vols saber el perquè l’Ajuntament ha premés un conglomerat d’ètnies, 
cultures... i les ha concentrat  en un lloc determinat de la ciutat. Perquè segons ell 
aquest és el problema. 
 
Sr. Burgués comenta que l’Ajuntament de Sabadell no adjudica habitatges, sinó que hi 
ha una normativa i tots aquells que la compleixen se’ls adjudica un habitatge pública. 
Comenta que l‘Ajuntament de Sabadell va crear els habitatges de Can Llobateres 
apostant per la gent jove i potser es va equivocar. En no poder-los llogar, es van 
adjudicar. L’Ajuntament de Sabadell no és qui marca les pautes, sinó la llei d’habitatges 
de Catalunya. 
 
Sra. Montañes, de Sabadell Habitatge, afirma que després del estudi realitzat al territori 
la conflictivitat, els problemes de convivència es centren amb els habitatges de propietat 
no de lloguer. 
 
Sr. Josep López de Sabadell Habitatge diu que el que es tractaria es que amb aquesta 
realitat existent al barri de Can Roqueta torni a ser un barri habitable, guanyi amb 
habitabilitat, amb valor social...aquest és el repte que tenen. Tornar a la normalitat el 
barri. 
 
Sr. Antonio Carlos Jiménez Córdoba, vocal del PP(5%) vol saber quin serà el protocol 
que per l’adjudicació dels pisos buits al barri. 
 
Sr. Josep Lopez, de Sabadell Habitatge, comenta que serà Vimusa qui ho decidirà, o bé 
ho els posaran amb el mateix paquet de registre general, és a dir, tothom que compleixi 
els requisits hi podrà accedir o bé s’accedirà a través del programarà d’habitatges social 
que els gestiona serveis social. 
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Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, pensa que parlem molt de Can 
Llobateres, però que al barri de Torre-romeu també hi ha una problemàtica important. I 
pensa que sort que l’Ajuntament de Sabadell no té la potestat, la capacitat de decidir on 
han de viure les persones. Afegeix que tant de bo tinguessin temps i recursos per poder 
fer un treball com el projecte de Can Llobateres a més barris de Sabadell. 
 
El Sr. José Medina Partido, vocal del PSC, comenta que els veïns toquen els que 
toquen. 
 
El Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu, demana al Sr. Antonio Carlos 
Jiménez Córdoba, vocal del PP (5%), que ens ajudi a millorar la situació del barri de 
Can Roqueta ja que hi viu i coneix molta gent. 

 
El Sr. Ramon Burgués dóna les gràcies per la intervenció. 
 

 
7. Torn obert de paraules 
 

EL Sr. Medina, vocal del PSC, sol·licita que es faci un estudi del crematori perquè 
actualment sembla “una barbacoa”. El Sr. Barea diu que el tema s’està parlant amb el 
departament de Salut i que la intenció és minimitzar l’impacta del fum, no obstant és en 
funció del vernís de la  fusta que en genera més o menys. 
 
Sr. Medina comenta que en el seu dia és va comentar que seria elèctric i pensa que no 
és cert perquè va veure com passaven els tubs del gas.  

 
 
Per últim, el Sr. Ramon Burgués agraeix l’assistència dels vocals i públic assistents. El 
president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president  
 
 


